## 國立中央大學工學院碩士班學生英文能力合格標準

## English Graduation Threshold Standards for Master's Students in the College of Engineering, National Central University

110年05月20-23日院行政會議通訊審議通過

Approved by the College Administrative Online Meeting from May 20-23 2021 110年06月23日教務會議核備

Approved by the University Academic Affairs Meeting on June 23, 2021

- 第一條 為積極培養學生之英文能力,以提升本院碩士班學生國際移動力及職涯競爭力,爰 訂定本標準。
- Article 1 The College of Engineering (or "the College") has formulated these Standards for the purpose of cultivating students' English ability as well as enhancing global mobility and employment competitiveness of the master's students in the College.
- 第二條 實施對象:本院 110 學年度起入學之碩十班學生適用。
- Article 2 Master's students enrolled starting from the academic year 2021/2022 in the College are applicable to these Standards.
- 第三條 本院碩士班學生於申請學位考試前須達下列其一之英文檢定測驗分數,且不限取得檢定之時間。

如未達英文檢定測驗分數者·得憑取得入學資格後·參加英文檢定測驗之成績證明· 修習一學期本院規定之碩士班進修英文課程(每學期開學前公告本課程相關資訊)· 且成績達 70(含)分以上·視為通過。

- ─ TOEIC: 600 分
- 二、 TOEFL ITP: 483 分
- 三、 TOEFL iBT: 64 分
- 四、 IELTS: 5.0 級分
- 五、 全民英檢中高級初試:143分
- Article 3 Master's students in the College should take one of the following English proficiency tests and meet the threshold score before applying for thesis oral exam. Tests taken any time can be used to apply for English graduation threshold.

Students who fail to reach the threshold score are allowed to take one-semester English course with an evidence of a score report from an English proficiency test taken after receiving the University's admission qualifications. Information regarding the English course is announced in the beginning of each semester. A score of 70 or above is considered passing.

- 1. TOEIC total score of 600 or above
- 2. TOEFL ITP total score 483 or above
- 3. TOEFL iBT total score of 64 or above
- 4. IELTS average band 5 or above

- 5. General English Proficiency Test (GEPT) High-Intermediate Level reading and listening tests total score of 143 or above
- 第四條 各系所如自行訂定更嚴格之英文檢定測驗標準,從其規定。
- Article 4 If departments/institutes set higher English proficiency threshold scores, students must meet the departments/institutes standards.
- 第五條 如有特殊情形者,得由各系所依個別情況,專案處理。
- Article 5 Special cases are handled separately.
- 第六條 本標準如有未盡事宜,悉依教育部及本校相關規定辦理。
- Article 6 Any matters not covered in these Standards shall be settled in accordance with relevant regulations set by the Ministry of Education and the University.
- 第七條 本標準經院級相關會議審議通過,送教務會議核備後實施,修正時亦同。
- Article 7 These Standards, and any amendments to them, shall take effect upon approval by the College's relevant meetings and the University's Academic Affairs Meeting.